
MOTIE 5

Agendapunt: Uitvoeringsplan Meerjaren Investeringen Programma 2023

Onderwerp: keuzes skeelerbaan

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 8 februari 2023,

gehoord de beraadslaging,
- heeft kennisgenomen van het feit dat in het Uitvoeringsplan investeringen 2023 investeringsopgaven 
zijn opgenomen voor een skeeler-/ijsbaan en aankoop van grond daarvoor;

- constateert, dat hiervoor nog een uitwerkingsplan zal worden voorgelegd aan de raad, zodat het 
opnemen van deze investeringsopgaven nog geen concrete instemming met de aanleg respectievelijk 
bekostiging ervan is;
- dat uit het sportaccommodatiebeleid en gesprekken met diverse verenigingen blijkt dat naast ’t 
Grieze Veen ook andere verenigingen een onvervulde behoefte hebben aan sport en accommodatie 
faciliteiten; 
- dat er vanuit de Oranjevereniging en ’t Grieze Veen concrete plannen liggen om behoeften te 
combineren;

- is van mening, dat het goed is om af te wegen in welke mate dergelijke voorzieningen door de 
gemeente worden gefaciliteerd en bekostigd, mede in relatie tot andere accommodatievraagstukken;
- dat het met het oog op die afweging goed is om in beeld te hebben welke varianten mogelijk zijn en 
met welke andere accommodatiebehoeften combinatie mogelijk is;
- dat het combineren van accommodaties en voorzieningen voor sportverenigingen op één terrein leidt 
tot schaalvoordelen;
 
verzoekt het college:

- in het nog aan de raad voor te leggen uitvoeringsplan voor een skeeler-/ijsbaan actief te 
onderzoeken of binnen de ontwikkeling hiervan ruimte is voor accommodatie voor andere 
verenigingen, in overleg met maatschappelijke partners waaronder de Oranjevereniging en ’t 
Grieze Veen;

- in het voorstel ook verschillende varianten voor een skeeler-/ijsbaan als keuzemogelijkheden 
uit te werken met bijbehorende kostenraming, waaronder bijvoorbeeld een skeelerbaan in 
basisvariant of als wedstrijdbaan en wel of geen ijsbaanfaciliteiten;

- in het uiteindelijke raadsvoorstel te komen tot een voorstel waarin de ontwikkeling van een 
terrein rendeert cq. in de toekomst kan renderen ten behoeve van de brede 
accommodatiebehoefte van sportverenigingen in onze gemeente en de afweging daarin 
duidelijk toe te lichten in het raadsvoorstel

en gaat over tot de orde van de dag.
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